
Rozhovor 
Vybral jsem si, že udělám rozhovor se svým tátou Pavlem Rejmanem, protože 

mě zajímá, jak se dostal k této práci a jak to bylo celé od začátku. 

 

Čemu se firma TPR věnuje? 

Vyrábíme nábytek, začali jsme na stavební truhlařině (okna, dveře, schody) ale 

jelikož jsem vyučený nábytkář, tak mě to pořád táhlo k nábytku.  

 

Kdy jsi začínal podnikat? 

Začínali jsme v roce 1994, to mě bylo 18 let. Začal jsem podnikat při zaměstnání 

a pak se to postupně rozvinulo. 

 

Zvládnul jsi to hned od začátku sám nebo ti někdo pomáhal? 

Nejvíce mi pomohl můj bratr, dal mi kontakt na stavební firmy a přes ně jsem 

se dostal k větším zakázkám. Pomohl mi se stavbou dílny a naučil mě jak to vše 

dělat.  

Dále mi pomohl můj táta, nechal mě předělat statek na dílnu. Podpořil mě, 

nikdy mi nezakazoval něco dělat a dokonce mi půjčil i nějaké peníze na koupi 

nového stroje. 

 

Vyrábíš si ještě něco domů? 

Teď už ne, pracuji na tom, abych všechno co jsem předělal na tom statku, vrátil 

do původního stavu. 

 

Co tě osobně na tvé práci těší? 

Asi když se daří a když jsou spokojení lidé a samozřejmě nejsou moc problémy. 

 

 



Máš nějaký recept na úspěch? 

To mám, chuť do práce, nějaké vize, za kterými člověk jde, a hlavně důležitá 

parta lidí. 

 

Co je pro tebe důležité, když přijímáš lidi? 

Důležité je, aby byli z té práce nadšení, aby je to zajímalo a bavilo. 

 

Je něco, na co jsi hrdý? 

 Hrdí jsme hodně na to, jaký se nám tady podařilo vytvořit kolektiv. Je to 

bezproblémová parta lidí, která táhne za jeden provaz. A hrdý jsem taky na 

zakázky, které získáváme, pro jaké značky děláme a jaké věci vyrábíme. 

 

Jaké různé zakázky děláte? 

Vyrábíme převážně obchodní nábytek značky Calvin Klein, Samsung, Karl 

Lagerfeld, Vermont a jiné. Náš nábytek najdete nejen v ČR ale také v Budapešti, 

Francii, Anglii, Německu a Rakousku. 

 

Máš nějaké plány do budoucna? 

Těch by bylo. Plánujeme nákup nových technologií a rádi bychom zvětšili 

prostory TPR. 

 


